
 Algemene Leden Vergadering d.d. 6 maart 2025 (ALV) 

___________________________________________________________________________ 

1. Samenvatting 

Tijdens de Algemene Ledenvergadering (ALV) van Care4Neo op 6 maart 2025 werden 
belangrijke zaken besproken, waaronder de introductie van nieuwe bestuursleden 
Mischa Simons, Nanon Labrie en Alberdien Kenbeek en het afscheid van de 
afzwaaiende bestuursleden Marijn Vermeulen en Ratna Vromans. De jaarrekening van 
2024 werd goedgekeurd, met een positief financieel resultaat van €31.000, en er werd 
een overzicht gegeven van de organisatiestructuur. Community-updates kwamen 
aanbod, waarbij de Ouders voor Ouders, Ziekenhuizen en Next Generation Community 
hun terugblik en plannen aan de hand van slides presenteerden. De vergadering sloot af 
met een opmerking van de voorzitter over het idee van een mogelijke community-dag in 
de zomer en zij deed daarbij de oproep aan de leden om input hiervoor te geven om de 
behoefte te onderzoeken. Actiepunten omvatten onder andere het werven van sponsors 
en het opstellen van een Communityplan. 
 
N.B. Voorafgaand zijn het jaarverslag en de jaarrekening 2024 gedeeld met degene die 
zich hebben aangemeld. De leden hebben de documenten voorafgaand derhalve 
kunnen lezen. Het jaarverslag met de jaarrekening worden tevens aan deze notulen 
gehecht en maken integraal onderdeel uit van deze notulen.  

2. Opening van de vergadering 

Welkomstwoord door de voorzitter, bespreking agenda en timing van de vergadering 
vanavond. Omdat we vanavond met veel zijn, is het voorstel om jezelf via de chat voor te 
stellen als je dat wilt en daarbij twee woorden te noemen als je denkt aan Care4Neo. Dit 
wordt dan gebruikt als nuttig naslagwerk.  

3. Voorstelronde  
 Rol en positie Bjelke Rietveld korte toelichting over uitbreiding van haar focus en 

aandachtsgebieden in het kader van aantrekken fondsen en sponsoren. Dit gaat 
Bjelke samen doen met Mischa Simons. 

 Inmiddels afscheid genomen van Suzanne de Baere. De social media kant gaat 
Lisa Elzinga verder beheren. 

 Toelichting samenwerkingen:  
o Bing advies voor hulp en begeleiding bij opstellen jaarrekening. 
o Samenwerking met fotograaf: Gaby.  

 
 Nieuw bestuursleden: 

a. Mischa Simons stelt zich voor (zie slides) – zij gaat impactprogramma’s 
begeleiden en fondsenwerving op gang brengen.  

b. Nanon Labrie stelt zich voor onderzoeker/wetenschapper.  



c. Alberdien Kenbeek: bestuurssecretaris/ al jarenlang actief vrijwilliger en 
dus bekend gezicht binnen Care4Neo. 
 

 Afzwaaiende bestuursleden Marijn en Ratna. 

Goedkeuring van de leden 

Formeel gevraagd aan de aanwezigen of er toestemming wordt verleend om de 
nieuwe bestuursleden te mogen installeren. Er volgen geen bezwaren, waarna de 
nieuwe bestuursleden oƯicieel zijn benoemd.  

4. Structuur van de organisatie wordt besproken aan de hand van het organogram 
(zie slide in het jaarverslag). Deze is enigszins verouderd door nieuwe aanwas en 
afzwaaiende bestuursleden. 
 

5. Terugblik op afgelopen jaar, enkele high lights worden gedeeld:  
- Website live met veel data. 
- Groei community. 
- Door Sylvia Obermann staat de wetenschapstak echt goed op de kaart. 
- Kick oƯ begin van vorig jaar mooie geslaagde bijeenkomst. 
- Start van het buddy traject. 
- Interne organisatie inmiddels ook goed op orde. 

Financiën 

Begroting 

- Yvonne licht toe dat we een positief resultaat hebben behaald eind 2024 (EUR 
31k). Dat is een mooi resultaat. Yvonne geeft verdere uitleg over de verdeling 
van uitgaven over verschillende onderdelen van de organisatie. 

- Volgend jaar is de verwachting financieel iets meer lucht (en conclusie: er is 
dus vorig jaar goed begroot).  

Kanttekening cijfers: 

- Doel is om niet teveel uit te geven aan interne bedrijfsvoering. Doel is om her en 
der nog wat extra te bezuinigen en meer aan de community zelf toe te delen. 
Het bestuur gaat hier over nadenken: community dag nog meer aandacht (ook 
financieel, wel of geen bijdrage van leden in de toekomst etc.). 

- Juliette Kaasjager is kascommissie en heeft in die hoedanigheid toets gedaan: 
zijn de  facturen aanwezig, kloppen de genoemde bedrage, oftewel 
steekproeven zijn gedaan. Kascommissie heeft geen gekke dingen gezien. 

 

 



Goedkeuring van de leden 

Aan de leden wordt gevraagd of de jaarrekening wordt goed gekeurd, leden geven 
goedkeuring. Besluit: jaarrekening 2024 is hierbij vastgesteld en kan op de website 
worden gepubliceerd. 

Bjelke aan het woord/ Community updates 

1. De jaarkalender wordt gepresenteerd – laat zien wat er allemaal georganiseerd 
wordt en wat er op de planning staat. Conclusie: dat is veel. Care4Neo zit echt 
niet stil (vrijwilligers, leden en bestuursleden maken dit allemaal mogelijk). Bjelke 
wil dit echt nog eens goed benadrukken.  

2. Staat stil bij gastlessen, face to face ervaringen en ook via website en kleine 
maatjes. 

3. Benadrukt dat we moeten blijven doen wat Care4Neo doet, met name kennis 
delen! 

4. Wetenschap/ Sylvia wordt gecomplimenteerd om haar resultaten, ook geeft 
Bjelke even het podium aan de dames van de social media kant.  

5. Toekomstplannen worden kort gedeeld, onder meer haar samenwerking met 
Mischa.  

6. Oproep aan vrijwilligers: wil je iets doen, vraag naar de mogelijkheden. 
7. Doelen (onder meer) groei ledenaantal en meer donateurs. Ook kennis blijven 

delen. 
8. Amrah Weijn neemt het woord over en verteld over Community Ouders (zie slides 

in jaarverslag): 
a. On-boarding en oƯ-boarding plan. 
b. Weer thuisgesprekken lopen goed. 
c. Plan/actie: community plan opstellen en breed communiceren. De 

overleggen over het community plan zijn gepland.  
9. Mieke van den Nouland krijgt het woord (Community Ziekenhuizen). Licht de 

verschillende aandachtspunten toe (zie slides). Plan: gesprekken met 
ziekenhuizen voeren over samenwerkingen. 

10. Ingeborg Anna Martens krijgt het woord en licht Next Generation Community toe.  
 

Tot slot: algemene vraag en delen van succesverhaal 

Vraag van de voorzitter aan leden om input te geven over een Community dag (denk 
meer waar behoefte aan is). Alberdien licht een succes verhaal toe: positieve reflectie 
op de groei en betrokkenheid binnen Care4Neo. Mischa roept op tot het stellen van 
vragen aan het bestuur tijdens ALV (kan ook via de chat). Dergelijke vergaderingen 
bieden juist die kans en die mogelijkheid. Voorzitter bedankt alle aanwezigen en sluit de 
vergadering.  


